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Bak község Önkormányzati Képviselő-testülete 
8945 Bak, Rákóczi u. 2/a. 
 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: Bak község Önkormányzat Képviselő-testületének 2014. február 26. napján az 
Önkormányzat Hivatal épületében (8945 Bak, Rákóczi u. 2/A.) 1732 órai kezdéssel 
megtartott rendkívüli nyílt üléséről. 

 
Jelen vannak:        - Molnár Károly, polgármester 
   - Farkas Tamás Attila, alpolgármester 
   - Balogh Elemér, települési képviselő  
  - Tamás Béláné, települési képviselő 
  - Toplak Tiborné, települési képviselő.                                                                                   
 
Tanácskozási joggal:  -  Császár László, jegyző, 

- Harmath Andrea szülő – az 1. napirendi pontnál, 
- Timbókovics Lászlóné szülő – az 1. napirendi pontnál. 

 
Molnár Károly, polgármester köszönti az ülésen megjelenteket. A polgármester 
megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes, mivel a megválasztott 7 fő települési 
képviselőből 5 fő jelen van. Jegyzőkönyvvezetésre Császár László jegyzőt, jegyzőkönyv 
hitelesítésre Tamás Béláné és Balogh Elemér települési képviselőket kéri fel, melyet a 
képviselő-testület 5 igen szavazattal elfogadott. Ezt követően javaslatot tett, hogy a 
napirendek az alábbiak szerint kerüljenek megtárgyalásra: 
 
A javaslattal a testület egyetértve – 4 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodás 
mellett – az alábbi napirendet fogadja el:  
 

1. Általános Iskolás diákok szállítása az önkormányzat tulajdonát képező 
mikrobusszal. 

 
 2. IKSZT munkatársi pályázatok elbírálása. 

 
 

 
A napirend tárgyalása: 

 
1. Általános Iskolás diákok szállítása az önkormányzat tulajdonát 
képező mikrobusszal. 

 
 
Molnár Károly, polgármester: Az előző ülésen döntött a testület az általános iskolás 
gyerekek részére biztosított szállítási szolgáltatás megszüntetéséről. A tárgyban a szülők 
beadvánnyal fordultak az önkormányzathoz, melyet jelen jegyzőkönyv 1. számú melléklete 
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szerinti tartalommal ismertet. Lehet, hogy az előző ülésen elhamarkodottan döntöttünk, de a 
negatív döntés is erősíti a falut. 
 
Timbókovics Lászlóné szülő: Több szülő is jött volna a mostani ülésre, de az időpont miatt 
csupán ketten tudtak eljönni, de képviselik a többi, a beadványt aláíró szülőt is. Fontos 
kérdés, hogy milyen megfontolásból kívánja az önkormányzat megszüntetni a szolgáltatást? 
Anyagi, vagy egyéb, más oka van ennek? 
 
Molnár Károly, polgármester: A testület az előző ülésén elsősorban az egészséges 
életmódra nevelés érdekében döntött a szállítás megszüntetéséről, a gyerekekre ráfér az 
iskoláig tartó séta. Ő is a szállítás megszüntetését kezdeményezők között volt, Tamás Béláné 
képviselő ellenezte a szolgáltatás megszüntetését. Anyagi ok nincs, az önkormányzat 
gazdálkodása stabil, elbírja a szállítás költségeit. 
 
Timbókovics Lászlóné szülő: Egyetért azzal, hogy a gyerekek mozogjanak, de már van 
napi testnevelés. A nagy probléma itt a gyerekek biztonságos iskolába juttatása. Négy 
helyen kell átmenni a 75-ös főúton, ahol jelentős a kamion és egyéb gépjármű forgalom. 
Külön gond, hogy nincs kijelölt gyalogátkelő az úton. Több szülő számára megoldhatatlan a 
gyerekek iskolába való reggeli kísérése. Ha mégis van anyagi oka a megszüntetésnek, a 
szülők anyagilag is hajlandók áldozni a gyerekek biztonságos szállítására. 
 
Harmath Andrea, szülő: A gyerekek délután amúgy is gyalog, sétálva mennek haza. 
 
Farkas Tamás Attila, alpolgármester: Látja, hogy a szülők egy része meg tudja oldani a 
gyerekek kíséretét. A szülők fogjanak össze. Az a tapasztalata, hogy a szülők, közöttük Ő is 
a saját kényelme érdekében, elveszi a gyerekektől az élményt, hogy gyalog menjenek 
iskolába. Abban az értelemben van anyagi oldala a kérdésnek, hogy havonta 300 km 
többletteljesítményt igényel a járműtől a szállítás. Azt is meg kell határozni, kik részesülnek 
a szolgáltatásban, mert több ízben az iskolához közel lakó gyerekeket szállítanak. A 
biztonságos szállításhoz az is hozzátartozik, hogy a KRESZ szabályait betartva, 
ülésmagasító kerüljön használatra. 
 
Timbókovics Lászlóné szülő: A családok 90 %-a részére nem jelent gondot az 
ülésmagasító beszerzése. 
 
Farkas Tamás Attila, alpolgármester: Ez a szolgáltatás még az előző testület által önként 
vállalt feladat volt. 
 
Harmath Andrea, szülő: Ha gyalog kell menni a gyerekeknek az iskolába, legyen járda, 
gyalogátkelőhely, fénysorompó. Nem tud úgy nyugodtan dolgozni menni, hogy a 
gyerekeinek a jelenlegi forgalmi viszonyok között kell gyalog menni az iskolába. 
 
Balogh Elemér, települési képviselő: A gyalogátkelő nem az önkormányzaton múlott. 
Több ízben, többször kezdeményeztük, de a Közútkezelő és a Rendőrség elzárkózott attól, 
hogy kiépítésre kerüljön. Ahová engedélyeznék, oda meg nincs értelme zebrát felfestetni. A 
szolgáltatás annak idején a tárnoki gyerekek szállítását célozva indult, később csatlakoztak 
ahhoz a baki gyerekek.  
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Farkas Tamás Attila, alpolgármester: Az elmúlt években többször felmerült a szállítás 
megszüntetése az egészséges életmód érdekében. A szállítás nem csupán 
üzemanyagköltséget jelent, hanem a gépjárművezető részére jelentős pluszmunkát jelent, 
sok a túlórája. Egyébként nem tud róla, hogy bárhol a környéken gyerekeket szállítanának a 
településen belül. 
 
Timbókovics Lászlóné szülő: A szülők partnernek lennének anyagi kérdésekben is. Járható 
út, hogy a szülők biztosítsák az ülésmagasítót. A gyerekek baki iskolába való beíratásakor a 
szállítás biztosítása is felmerült, mint döntési szempont.  
 
Molnár Károly, polgármester: Javasolja, hogy az iskolaévet csináljuk végig, de úgy, hogy 
felkérjük a szülői munkaközösséget ülésmagasítók beszerzésére. 
 
Tamás Béláné, települési képviselő: Már az elmúlt ülésen sem támogatta a szolgáltatás 
megszüntetését. Ennek több oka volt. Megjelöltünk egy viszonylag korai időpontot, nem 
volt lehetősége a szülőknek a felkészülésre, nem hallgattuk meg a másik oldalt, úgy 
döntöttünk. Az is fontos kérdés lehet a döntés során, hogy a márciusi időjárás még lehet 
hideg, havas, úgy mint tavaly. Az út forgalma is a szolgáltatás megtartása mellett szólt 
számára. Támogatja, hogy az iskolai alapítványon keresztül kerüljenek beszerzésre 
ülésmagasítók. Ne felejtsük el, hogy a KLIK-kel kötött megállapodás része a gyerekek 
szállítása bizonyos iskolai rendezvényekre, oda is kell az ülésmagasító. A közel lakók 
számára nem indokolt a szállítás, de a Petőfi utca végén lakó gyerekeknek legalább 20 
percet jelent az út, ennyivel korábban kell kelniük. A tárnoki kanyar felett lakó alsós 
gyerekeket továbbra is szállítsuk az iskolába. 
 
Toplak Tiborné, települési képviselő: Többször látta, hogy álló gyerekeket szállítottak, a 
hátukon hátizsákkal, gyerekekkel tömötten ment a busz. Ez aggályos, mert egyáltalán nem 
biztonságos szállítási mód. Hány gyerekről van szó? 
 
Tamás Béláné, települési képviselő: Számításai szerint 8-9 az érintettek száma. 
 
Molnár Károly, polgármester: A gépkocsivezető munkaköri leírását is szükséges 
kiegészíteni a biztonságos szállítási feltételek rögzítésével. 
 
Farkas Tamás Attila, alpolgármester: Amíg nem biztosítottak a biztonságos szállítási 
feltételek, ne legyen szállítás. Ha hétfőig megoldódik az ülésmagasítók kérdése, legyen 
szállítás, az iskola küldjön listát azokról, akik részesülhetnek a szolgáltatásban. Személy 
szerint luxusnak tartja a szolgáltatást. Az is jelentős probléma volt, hogy többen helyi 
járatként használták. Az tény, hogy a döntést megelőzően meg kellett volna hallgatni a 
szülőket.  
 
Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a képviselő-testület 
egybehangzó 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozza:  
 

20/2014. (II. 26.) képviselő-testületi határozat: 
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Bak község Önkormányzati Képviselő-testülete a 19/2014. (II. 11.) 
képviselő-testületi határozatát hatályon kívül helyezve úgy dönt, 
hogy az önkormányzat tulajdonát képező mikrobusz használatával a 
reggeli iskolakezdéshez kapcsolódó szállítási szolgáltatást a Göcsej 
Kapuja Bak Általános Iskolától kapott lista alapján az alsós tanulók 
részére biztosítja, amennyiben 2014. március 1. napjáig beszerzésre 
kerülnek biztonsági gyermekülések, ülésmagasítók. 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére, felkéri, hogy a gépjárművezető munkaköri leírása 
kiegészítésre kerüljön a gyermekek biztonságos szállításának 
megfogalmazására irányuló kitétellel. 
Határidő: haladéktalanul. 
Felelős: Molnár Károly polgármester 

 

 2. IKSZT munkatársi pályázatok elbírálása. 
 
Császár László, jegyző: Elmondja, hogy a pályázati felhívás a testületi döntésnek 
megfelelően megjelent a „Közigállás” portálon. A felhívásra a határidőig 9 pályázat érkezett 
be. Ismerteti: 

 Árki Diána, 
 Török Irén, 
 Horváth Attila, 
 László Edina, 
 Dombi Doloresz Erika, 
 Gombos Zsófia, 
 Csernák Zsolt, 
 Németh-Heves Júlia, 
 Miklósné Domina Brigitta 

pályázatát. 
 
Balogh Elemér, települési képviselő: A napirend kapcsán véleményt alkot, de szavazni 
nem kíván, tanulva az egy évvel ezelőtti megrovásból. 
 
Farkas Tamás Attila, alpolgármester: A Faluház vezető véleményét figyelembe kellene 
venni a döntés során, hiszen mégis Ő az, akinek a együtt kell dolgoznia a most kinevezni 
szándékozott munkatárssal. A pályázatok alapján aggályos Dombi Dolóresz pályázata, mivel 
nem rendelkezik felsőfokú végzettséggel. 
 
Molnár Károly, polgármester: Az ülésre nem hívta ugyan meg Baloghné Bacsa Ibolyát, de 
véleményét előzetesen kikérte, Ő Gombos Zsófia kinevezését támogatja. 
 
Tamás Béláné, települési képviselő: Csernák Zsolt az informatikai kérdésekben nagy 
segítségére lenne a Faluház vezetőnek, de még semmilyen települési rendezvényen nem 
találkozott Csernák Úrral. Gombos Zsófia az elmúlt években több rendezvény 
előkészítésében, lebonyolításában is segédkezett, aktív közösségi életet él. Dombi Dolóresz 
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mellett az szól, gyakorlatot szerzett a településen, ismeri a helyi programokat. Dolóresz 
diplomája csupán a nyelvvizsga hiánya miatt nincs még meg. 
 
Farkas Tamás Attila, alpolgármester: A feladat jellegéből adódóan mindenképpen helyi 
lakos kinevezése kívánatos. Határozott személyiség alkalmazása lenne célszerű. Csernák 
Urat Ő sem ismeri. Gombos Zsófia kinevezését támogatja, helyi fiatal pályakezdését kell 
támogatni. 
 
Molnár Károly, polgármester: Javasolja, hogy Gombos Zsófiát nevezze ki a testület a 
pályázati kiírásban foglalt feltételek alapján. 
 
Mivel a napirenddel kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a képviselő-testület 
4 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza:  
 

21/2014. (II. 26.) képviselő-testületi határozat: 
Bak község Önkormányzati Képviselő-testülete a 2/2014. (I. 21.) 
képviselő-testületi határozatában meghatározott pályázati feltételek 
és pályázati felhívásban foglaltak alapján Gombos Zsófia Bak, 
Fenyősalja u. 20. szám alatti lakost nevezi ki határozott időre, 
IKSZT munkatársi munkakörbe, napi 4 órás munkarendbe, 
közalkalmazotti jogviszonyba 2014. március 1. napjától kezdődően 
2015. február 28. napjáig. 
Nevezett személy havi bruttó illetménye a közalkalmazottak 
jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény szerinti besorolása 
alapján kerül megállapításra.  
Az IKSZT munkatárs tekintetében az egyéb munkáltatói jogkört a 
polgármester gyakorolja. 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert a kinevezéshez 
szükséges intézkedések megtételére. 
Határidő: haladéktalanul. 
Felelős: Molnár Károly polgármester 

 

Mivel egyéb, további javaslat és észrevétel nem hangzik el, a polgármester a képviselő-
testület nyílt ülését 1847 órakor bezárta. 
 

k.m.f.    
 
 
 
             Molnár Károly                                       Császár László 
               polgármester                                                jegyző 
 
A jegyzőkönyvet hitelesítette: 
 
 
     Tamás Béláné                 Balogh Elemér             
            települési képviselő                 települési képviselő 


